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Volume Five of New York Times best selling author Neil Gaiman’s acclaimed creation
THE SANDMAN collects one of the series’ most beloved storylines. Take an
apartment house, add in a drag queen, a lesbian couple, some talking animals, a
talking severed head, a confused heroine and the deadly Cuckoo. Stir vigorously with a
hurricane and Morpheus himself and you get this fifth installment of the SANDMAN
series. This story stars Barbie, who first makes an appearance in THE DOLL’S HOUSE
and now finds herself a princess in a vivid dreamworld.
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评论

The treatment of Wanda is, uh, reflective of the time I guess? (transphobia is still
prevalent today, of course) but boy ain't it frustrating.

-----------------------------
这卷见到几个熟面孔一起，不过不是太喜欢这个长篇。

-----------------------------
最后口红的那段大爱

-----------------------------
尼尔·盖曼的历史功底很深啊，值得一看

-----------------------------
这个故事挺一般的，Dream到最后才出现。芭比的小伙伴们很有时代性，现在看来已经
没什么特别了

-----------------------------
【目前最爱的一本

-----------------------------
不知道是不是因为上班读的感觉没有上一本那么有感染力

-----------------------------
從頭到尾是連續的故事，而且這故事很棒。睡魔系列目前為止最喜歡這本。芭比的公主
夢，Wanda可愛可憐，兩女同的關係。性別真的重要麽？身份重要麽？到頭來，人要
長大，不逃避不怨恨，好好面對自己。

-----------------------------
32-37# 汉化/hgwild。all books have genders. 这卷还真是完完全全的“女性之书”了

-----------------------------
睡魔第五卷：你的游戏 paperback版本



-----------------------------
"Everybody has a secret world inside of them. I mean everybody. All of the people in
the whole world, I mean everybody — no matter how dull and boring they are on the
outside. Inside them they’ve all got unimaginable, magnificent, wonderful, stupid,
amazing worlds… Not just one world. Hundreds of them. Thousands, maybe."

-----------------------------
致郁系又一佳作。看完整个人又不好了（越来越睡不着。）

-----------------------------
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